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BESLUITENLIJST Raadsvergadering gemeente Stadskanaal 29 januari 2018 
 
 
Aanwezig 
Voorzitter: mevrouw B.A.H. Galama. 
 
Raadsgriffier: de heer K. Willems. 
 
Raadsleden: de heren A.H. van Beek (ChristenUnie), H.T. Bieze (GBS), G.J. Boels (CDA), O.J. Dijkstra 

(ChristenUnie), P.D. Gelling (CDA), F. van der Heide (ChristenUnie), E.P. Hofstra (PvdA), 
E. Idema (SP), T. Klinkhamer (PvdA), G.H. Kremer (SP), de dames V. Kroom (PvdA), M. Luijken 
(SP), de heer A. Maarsingh (CDA), de heren J. Mellies (FM), E. Nijenbanning (VVD), K. Pals 
(D66), de dames M. Sanders-Sanders (CDA), G. Schipper (PvdA), J.A. Schrör-de Lange (CDA), 
I.J. Sterenborg-Kooij (ChristenUnie), T. Wanders (SP) en E.J. Zeegers-Koomen (SP). 

 
Wethouders: de heren J. Bessembinders, F.J.C. Boen en H.J. Hamster. 
 
Secretaris: de heer G.J. van der Zanden. 
 
Afwezig 
Raadslid: mevrouw B. Meertens (GBS). 
 
Wethouders: mevrouw G. Brongers-Roffel en de heer P.W. Gelling. 
 

Algemeen 
 
1. Opening 

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom.  
 
2. Mededelingen 

Mevrouw Meertens is afwezig. 
 
3. Vaststellen agenda 

 
Voorstel : De ontwerpagenda vast te stellen. 
 
Besluit : Conform, met de toevoeging van agendapunt 14a "motie vreemd aan de orde". 

 
4. Insprekers 

Mevrouw Turkoglu spreekt namens de ouders van de kinderen op de Westerschool in op agendapunt 12 
"Verzoek overname OBS Westerschool (nevenvestiging)". 
 
De heer Ten Brink spreekt namens OPRON in op agendapunt 12 "Verzoek overname OBS Westerschool 
(nevenvestiging)". 
 
De heer Kornelius spreekt als lid namens de Algemene Handelsvereniging Stadskanaal in op agendapunt 13 
"Centrumontwikkeling Stadskanaal". 
 
De heer Havinga spreekt als voorzitter namens de Algemene Handelsvereniging Stadskanaal in op 
agendapunt 13 "Centrumontwikkeling Stadskanaal". 
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Informatief 

 
5. Besluitenlijst 

 
Voorstel : De besluitenlijst van 18 december 2017 vast te stellen. 
 
Besluit : Conform. 
 

6. Lijst met openstaande toezeggingen 
 
Voorstel : De lijst met openstaande toezeggingen vast te stellen. 
 
Besluit : Conform, met de aantekening dat de punten 108, 109 en de motie "zorgtafel" worden 

afgevoerd. De einddatum van punt 114 wordt gewijzigd naar mei 2018 en de einddatum van 
punt 110 wordt gewijzigd naar maart 2018. 

 
7. Lijst met ingekomen stukken 

 
Voorstel : De brieven onder de punten 1 t/m 8 conform het advies af te handelen. 
 
Motie Woekerrentes (D66, SP, VVD, PvdA, Fractie Mellies, ChristenUnie, GBS, CDA). 
 
De raad van Stadskanaal, in vergadering bijeen op 29 januari 2018; 
 
Constaterende 
- Dat GKB een rente hanteert van tussen de 6,9% en 14% op sociale leningen; 
- Dat dit gaat over leningen aan mensen in financiële problemen die nergens anders terecht kunnen; 
- Dat dit de mensen mogelijk in nog diepere schulden laat terechtkomen; 
- Dat er kredietbanken zijn die een fors lagere rente rekenen (0-5%); 
 
Overwegende 
- Dat de GKB niet als doel heeft om winst te maken; 
- Dat de opdracht van de GKB het voorkomen en oplossen van problematische schuldsituaties is; 
- Dat dit rentepercentage niet in overeenstemming is met de sociale missie en opdracht van de GKB; 
 
Draagt het college op 
Om te onderzoeken of de rentetarieven van sociale leningen van de GKB op een aanvaardbaar niveau 
kunnen worden gebracht; 
 
En gaat over tot de orde van de dag. 
 
Besluit motie:  Unaniem aangenomen. 
 
Besluit : Conform, met inachtneming van de motie woekerrentes. 

 
8. Inlichtingen college 

Er wordt geen gebruikgemaakt van dit agendapunt. 
 
9. Vragenuur 

Er wordt geen gebruikgemaakt van dit agendapunt. 
 
10. Interpellaties 

Er wordt geen gebruikgemaakt van dit agendapunt. 
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11. Rondvraag 
Kremer : De SP is benieuwd of de gemeente Stadskanaal ook meedoet aan Kans voor 

Veenkoloniën. Zo ja, aan welke projecten wordt er meegedaan en welke kosten zijn 
hieraan verbonden? 

Boen : De gemeenteraad is, als het goed is, geïnformeerd over de stand van zaken. In die 
informatieverstrekking is ook aangegeven welke projecten onderdeel voor de 
gemeente Stadskanaal zijn. 

Kremer : Merkt op dat de stukken niet bij de raad bekend zijn. 
Boen : Geeft aan dit na te kijken en zullen anders alsnog aan de raad worden verstuurd. 
 
Kremer : De SP is benieuwd of er mogelijkheden zijn voor het realiseren van een "persuurtje". 
Galama : Geeft aan dat er onder de pers is gepolst. Daaruit is gebleken dat daarvoor geen 

behoefte is. 
 
Schrör : Naar aanleiding van de schriftelijke vragen van de PvdA, wil het CDA graag wat meer 

informatie of de gemeente Stadskanaal de inwoners die verslavingszorg nodig 
hebben, goed in beeld heeft? 

Boen : Op dit moment zijn er weinig aanvullingen; er zijn geen signalen dat er mensen niet 
in beeld zijn.  

Hamster : Vult aan dat het niet om jeugd gaat, maar om volwassenen. 
 
Schrör : Het CDA ontvangt graag op korte termijn het evaluatierapport van de brandweer van 

de brand bij Talen. Horen ook graag wat de voortgang van deze brand is. 
Bessembinders : Geeft aan dat de eigenaar inmiddels actie heeft ondernomen. Er is nu 700 ton afval 

van de locatie verwijderd. Er volgt nog een evaluatie, maar wanneer dit plaatsvindt 
en of het verslag ook openbaar wordt, is nog niet bekend. 

 
 

Besluitvorming met debat 
 
12. Verzoek overname OBS Westerschool (nevenvestiging) 

 
Voorstel : De instandhouding van de nevenvestiging OBS Westerschool (15AS01) niet over te nemen 

van de Scholengroep OPRON. 
 
Motie gesprekken openbaar onderwijs (D66, SP, Fractie Mellies, VVD, PvdA en GBS) 
 
De raad van de gemeente Stadskanaal, in vergadering bijeen op 29 januari 2018; 
 
Constaterend 
Dat het bevoegd gezag van het openbaar lager onderwijs in de gemeente inmiddels een aantal jaren op 
afstand van de gemeente staat; 
 
Overwegende 
Dat de gemeente uit hoofde van de Grondwet een zorgplicht heeft voor voldoende openbaar onderwijs in 
een genoegzaam aantal openbare scholen; 
 
Voorts overwegende 
Dat de raad daarom goed zicht wil hebben op het reilen en zeilen van het openbaar lager onderwijs; 
 
Wenst 
Hierover een aantal oriënterende en informatieve gesprekken te voeren; 
 
Besluit 
Deze gesprekken te laten voorbereiden en voeren door een commissie van vertegenwoordigers van iedere 
fractie in de raad. 
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Besluit motie:  Aangenomen, 13 voor (SP, PvdA, VVD, D66, GBS en Fractie Mellies) en 9 tegen (CDA en                           

ChristenUnie). 
 
Besluit : Unaniem aangenomen, met inachtneming van de motie gesprekken openbaar onderwijs. 

 
13. Centrumontwikkeling Stadskanaal 

 
Voorstel : Het budget van € 4,2 miljoen voor de uitvoering van het centrumplan in stand te houden en 

dit bedrag voor € 3,2 miljoen te dekken ten laste van de reserve Stedelijke Vernieuwing en de 
investeringslasten van de resterende € 1,0 miljoen ten laste te brengen van de jaarlijkse 
toevoeging aan deze reserve. 

 
Besluit : Aangenomen, 17 voor (CDA, ChristenUnie, PvdA, GBS, VVD, D66, Fractie Mellies) en 5 tegen 

(SP). Met een stemverklaring van de fractie Mellies en D66. 
 
14. Wijzigingsverordening tot wijziging van de "Verordening maatschappelijke ondersteuning gemeente 

Stadskanaal 2015" 
 
Voorstel : Vaststellen van de "Verordening tot wijziging van de Verordening maatschappelijke 

ondersteuning gemeente Stadskanaal 2015". 
 
Besluit : Unaniem aangenomen. 

 
14a. Motie vreemd aan de orde "bewustwording misstanden prostitutie/mensenhandel" (ChristenUnie, SP, 

PvdA en CDA) 
 
De raad van de gemeente Stadskanaal, in vergadering bijeen op 29 januari 2018; 
 
Overwegende dat: 
- Gedwongen prostitutie een groeiend probleem is. 
- Het van belang is dat de aandacht voor dit probleem en de bewustwording van dit probleem bij de 

medewerkers van de gemeente Stadskanaal maximaal is. Dit geldt ook voor alle beoogde ketenpartners. 
- De gemeente verantwoordelijk is voor de bestuurlijke aanpak van mensenhandel. 
 
Van oordeel zijnde dat: 
- Een gemeente en ketenpartners zich maximaal bewust moeten zijn van misstanden van gedwongen 

prostitutie zodat zij optimaal hiertegen kunnen optreden. 
- Het hierbij van belang is dat medewerkers op de hoogte zijn van de omvang van mensenhandel in de 

gemeente, signalen van mensenhandel en gedwongen prostitutie kunnen herkennen en weten wat de rol is 
van verschillende ketenpartners. 

 
Verzoekt het college: 
1. Bewustwordingsbijeenkomsten over gedwongen prostitutie/mensenhandel te organiseren voor 

gemeenteambtenaren, gemeentelijke toezichthouders en hulp- en zorgorganisaties. 
2. Deze bewustwordingsbijeenkomst de vorm van een training te geven met de volgende doelen: 

Iedereen voor wie het van belang is: 
a. Is op de hoogte van de omvang van illegale prostitutie in de gemeente; 
b. Kan signalen van gedwongen prostitutie/mensenhandel herkennen; 
c. Weet wat de rol is van de verschillende ketenpartners. 

3. Hiernaast te onderzoeken welke mogelijkheden er nog meer zijn om de aandacht en de bewustzijn van 
gedwongen prostitutie/mensenhandel te vergroten. 

4. Bij de training gebruik te maken van experts (bijv. expertisecentrum Fier, Comensha, A21 etc.), de politie en 
de Inspectie SZW. 

 
En gaat over tot de orde van de dag. 
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Besluit : Aangenomen, 20 voor (SP, CDA, ChristenUnie, PvdA, D66 en Fractie Mellies) en 2 (GBS en 
VVD) tegen. 

 
Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering met dank voor ieders inbreng. 
 
 
Stadskanaal, d.d. 19 februari 2018 
 
 
 
de heer K. Willems mevrouw B.A.H. Galama 
raadsgriffier voorzitter 
 
 
 
 


